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با  آب��ادان  پالایش��گاه  مدیرعام��ل 
بی��ان اینکه با تثبیت ش��رایط عملیاتی 
 پالایش��گاه آب��ادان روزان��ه بی��ن ۸ ت��ا 
۱۰ میلی��ون لیت��ر تولی��د بنزی��ن این 
 پالایش��گاه افزایش می یاب��د، گفت: در 
۴۰ م��اه آین��ده تم��ام فرآورده ه��ا در 

پالایشگاه آبادان کیفی سازی می شوند.
به گزارش ش��انا، فردین راشدی در 
نشس��ت خبری درباره پروژه های ارتقای 
کیفیت پالایش��گاه آب��ادان تصریح کرد: 
پالایش��گاه آبادان نماد تمدن کش��ور در 
صنعت نفت است و سال ۱۲۹۱ نخستین 
واحد تقطیر این پالایشگاه عملیاتی شد و 

این پالایشگاه چهار دوره تاریخی متفاوت 
مانن��د جنگ جهان��ی اول و دوم، جنگ 
تحمیلی و انقلاب شکوهمند اسلامی را 
گذرانده اس��ت، همچنین این پالایشگاه 
هم اکنون مح��ور اصلی تأمین فرآورده و 

رفع ناترازی در کشور است.
وی با اش��اره به احداث واحد تقطیر 
۲۱۰ ه��زار بش��که ای و بهره ب��رداری از 
بزرگ ترین واحد هیدروکراکر خاورمیانه 
در پالایشگاه آبادان افزود: با بهره برداری 
از واحد هیدروکراکر پالایش��گاه آبادان 
نفت گاز در سطح یورو ۵ تولید می شود 
و کیفی س��ازی فرآورده ها در پالایشگاه 

تحقق می یابد.
مدیرعامل پالایشگاه آبادان با اشاره 
ب��ه طرح تثبیت ظرفیت این پالایش��گاه 
گفت: تاکنون بیش از یک میلیارد و ۲۰۰ 
میلی��ون یورو در بخ��ش تثبیت ظرفیت 
پالایشگاه آبادان سرمایه گذاری شده است 
و با تحقق این طرح در آینده نزدیک که 
یکی از بزرگ ترین طرح های ملی به شمار 
م��ی رود، ش��اهد مدرن تری��ن واحدهای 

عملیاتی در این پالایشگاه خواهیم بود.
راش��دی با تأکید ب��ر اینکه تلاش 
می کنی��م تم��ام واحدهای پالایش��گاه 
آب��ادان طی ۴۰ ماه آینده کیفی س��ازی 

ش��وند، تصریح کرد: با انجام این اقدام، 
نگرانی موجود در زمینه تأمین نفت کوره 
نیروگاه ها رفع می شود، همچنین همسو 
با تحقق این هدف کیفی س��ازی آخرین 
واحد حذف گوگرد در دس��تور کار قرار 

خواهد گرفت.
وی با بی��ان اینکه تثبیت ش��رایط 
عملیاتی پالایش��گاه آب��ادان روزانه بین 
۸ ت��ا ۱۰ میلی��ون لیت��ر تولی��د بنزین 
پالایشگاه را افزایش می دهد، یادآور شد: 
طی ۴۰ ماه آینده ش��اهد کیفی س��ازی 
تم��ام فرآورده ه��ا در پالایش��گاه آبادان 

خواهیم بود.

تولیدبنزینپالایشگاهآبادانافزایشمییابد

تریبون         

لزوم ارائه خدمات درمانی در خور شأن و جایگاه 
کارکنان صنعت نفت

وزیر نفت با تأکی��د بر لزوم ارتقای 
خدم��ات بهداش��ت و درم��ان صنعت 
نفت گفت: هدف اصلی ایجاد ش��رایطی 
است که کارکنان به ویژه در بخش های 
عملیاتی بدون دغدغه به مسائل درمانی 
خود رسیدگی کنند، زیرا شأن و جایگاه 

آنان فراتر از خدمات فعلی است.
به گزارش ش��انا به نقل از ش��رکت 

ملی نفت ایران، محسن پاک نژاد در آیین تودیع و معارفه سید علی جزایری 
و س��ید عبدالمجید شجاع، مدیران عامل پیشین و فعلی سازمان بهداشت و 
درمان صنعت نفت، ضمن قدردانی از خدمات سید علی جزایری اظهار کرد: 
حوزه بهداش��ت و درمان صنعت نفت نقشی کلیدی در ارائه خدمات سلامت 
به کارکنان این صنعت دارد و همواره در تلاش بوده است خدماتی شایسته 

و درخور این خانواده بزرگ ارائه دهد. 
 حرکت به س�مت ارتق�ای کیفیت خدمات درمان�ی و ایجاد 

رضایت معنادار میان کارکنان
وی با اش��اره به برنامه ریزی های راهبردی انجام شده در سال های گذشته 
افزود: هدف اصلی ما در حوزه بهداش��ت و درمان، فراهم آوردن شرایطی است 
که کارکنان صنعت نفت، به ویژه در بخش های عملیاتی، بدون دغدغه به مسائل 
درمانی خود رسیدگی کنند، زیرا  که شأن و جایگاه کارکنان صنعت نفت بسیار 

بالاتر از نوع خدماتی است که در حوزه بهداشت و درمان ارائه می شود.
وزیر نفت همچنین بر ضرورت حرکت این حوزه به سمت توسعه و تحول 
تأکید کرد و گفت: حوزه بهداشت و درمان صنعت نفت باید از روزمرگی عبور 
کرده و با اتخاذ تصمیم های کلان، به س��مت ارتقای کیفیت خدمات و ایجاد 

رضایت معنادار در میان کارکنان حرکت کند.
پاک ن��ژاد با اش��اره به اهمیت برنامه ریزی ه��ای کلان و راهبردی در حوزه 
بهداش��ت و درمان صنعت نفت افزود: توس��عه خدمات بهداش��تی و درمانی با 
رویکردی جامع و هدفمند در دستور کار قرار دارد که با همت و تلاش مدیریت 
جدید )سیدعبدالمجید شجاع(، این مسیر به شکلی پویا و مؤثر دنبال می شود.

 آمادگ�ی کام�ل ش�رکت ملی نفت ای�ران برای هم�کاری با 
سازمان بهداشت و درمان

حمید بورد، مدیرعامل ش��رکت ملی نف��ت ایران نیز در این آیین گفت: 
هیئت مدیره و همکاران این ش��رکت هماهنگی کاملی با سازمان بهداشت و 
درمان صنعت نفت خواهند داش��ت و حمایت همه جانبه از فعالیت های این 

سازمان را در دستور کار خود قرار می دهند.
وی افزود: ش��رکت ملی نفت ای��ران همواره در مس��یر ارتقای خدمات 
بهداشت و درمان و ایجاد رضایت مندی در میان کارکنان صنعت نفت، تمام 

تلاش خود را برای فراهم  کردن شرایط مناسب به کار خواهد گرفت.
س��ید علی جزایری، مدیرعامل پیشین سازمان بهداشت و درمان صنعت 
نفت نیز ضمن تشکر از اعتماد و حمایت مجموعه صنعت نفت، به دستاوردهای 
حوزه بهداش��ت و درمان در دوره مدیریت خود اش��اره کرد و گفت: تلاش ما 
همیشه بر ارائه خدمات بهتر و پاسخگویی به نیازهای کارکنان متمرکز بوده 

است و امیدوارم مسیر پیش رو با دستاوردهای بیشتری همراه باشد.

خبــر

آغاز فعالیت های اکتشافی در بخش دریایی پس 
از ۵ سال وقفه

مدیر اکتش��اف ش��رکت ملی نفت 
ایران با بیان اینکه این مدیریت از سال 
۱۳۹۸ تاکنون هیچ گونه فعالیت حفاری 
اکتش��افی در دریا نداشته است، گفت: 
با امضای قراردادهای تأمین دکل برای 
نخس��تین بار در دولت چهاردهم و پس 

از پنج سال وقفه، فعالیت های اکتشافی در بخش دریا آغاز می شود.به گزارش 
ش��انا، سید محی الدین جعفری در آیین امضای تفاهم نامه همکاری مشترک 
اکتش��افی با ش��رکت نفت فلات قاره ایران و دو قرارداد تأمین دکل حفاری 
خش��کی و دریایی با ش��رکت حفاری شمال با اشاره به اینکه گستره فعالیت 
مدیریت اکتشاف ش��رکت ملی نفت ایران به اندازه گستره جغرافیایی کشور 
اس��ت، اظهار کرد: در انجام مطالعات زمین شناس��ی، ژئوفیزیک و حفاری از 
گذش��ته به دلیل محدودیت هایی که در تأمین دکل وجود داشت، تمرکز این 

مدیریت بر بخش خشکی بود.
وی ب��ا بیان اینکه از برنامه دوم توس��عه تاکن��ون میانگین دکل حفاری 
مدیریت اکتش��اف شرکت ملی نفت ایران ۶ دکل در سال است، افزود: امروز 
با مس��اعدت مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران مقرر است این تعداد تا سال 

آینده به مقدار چشمگیری افزایش یابد.
مدیر اکتش��اف ش��رکت ملی نفت ایران به تفاهم نامه همکاری با شرکت 
نفت فلات قاره ایران اش��اره و بیان ک��رد: در قالب این تفاهم نامه و با توجه به 
زیرس��اخت های موجود، فعالیت های اکتشافی مشترکی را با این شرکت انجام 
خواهیم داد که لرزه نگاری میدان نصرت یکی از این پروژه های مشترک است.

جعفری با بیان اینکه از ظرفیت  شرکت های تابع شرکت ملی نفت ایران 
برای توسعه اکتشاف استفاده خواهیم کرد، گفت: در تلاشیم تعداد دکل های 
حفاری مدیریت اکتش��اف ش��رکت ملی نفت ایران را ب��ه ۱۲ دکل حفاری 
افزایش دهیم. با افزایش دکل ها س��رعت کش��ف در بخش دریا و خشکی دو 

برابر و زمان کشف میدان های جدید کوتاه تر می شود.
وی با اشاره به اینکه شرکت هلدینگ انرژی سینا به زودی کار خود را در 
بخش حفاری اکتشافی دریا در خلیج فارس آغاز می کند، اظهار کرد: با توجه 
به توانایی هایی که این هلدینگ در بخش مالی، تجهیزاتی و نیروی انس��انی 
دارد، امیدواری��م در بخ��ش ژئوفیزیک هم ورود کند و ب��ا همکاری یکدیگر 

بتوانیم به موفقیت های بیشتری در این حوزه دست یابیم.
بر اساس این گزارش، مدیریت اکتشاف شرکت ملی نفت ایران تفاهم نامه 
همکاری مشترک عملیات اکتشافی با شرکت نفت فلات قاره ایران امضا کرد. 
این تفاهم نامه با هدف انجام فعالیت های مش��ترک اکتش��افی مانند حفاری، 
لرزه نگاری و ژئوفیزیک بین س��ید محی الدین جعفری و احمدرضا راس��تی، 

مدیرعامل شرکت نفت فلات قاره ایران امضا شد.
در ادام��ه دو قرارداد تأمین دکل حف��اری دریایی و یک الحاقیه افزایش 
 تع��داد دکل خش��کی نی��ز بین مدیر اکتش��اف ش��رکت ملی نف��ت ایران و 

روح الله عبدی، سرپرست شرکت حفاری شمال امضا شد.

قدردانی از وزارت نفت برای ارائه برنامه 
مدون بهبود کیفیت سوخت

رئی��س س��ازمان حفاظ��ت محیط 
زیس��ت با اش��اره به اینکه ب��ا همکاری 
وزارت نف��ت موض��وع بهب��ود کیفی��ت  
س��وخت در دس��تور کار اس��ت، گفت: 
در  همراه��ی  ب��رای  نف��ت  وزارت  از 
نشس��ت های کارگ��روه مل��ی کاه��ش 
آلودگ��ی هوا و تلاش ب��رای ارائه برنامه 
مدونی به منظور بهبود کیفیت س��وخت 
و کیفی س��ازی محصولات پالایشگاهی 

کشور قدردانی می کنم.
به گزارش ش��انا، ش��ینا انصاری در 
همای��ش روز هوای پاک با ش��عار عزم 
ملی ب��رای هوای پ��اک ب��ا انرژی های 
تجدیدپذیر با حضور مسعود پزشکیان، 
رئیس جمهوری اظهار کرد: واقعیت این 
اس��ت که وقتی اواخر دهه ۷۰ شمسی 
روز ۲۹ دی به عنوان روز ملی هوای پاک 
تصویب ش��د، نخستین هدف از تصویب 
ای��ن روز آن بود که وقتی در آلوده ترین 
فصل س��ال هستیم بتوانیم توجه عام را 
به آلودگی هوا جلب کنیم. وقتی در سال 
۱۳۷۹ نخس��تین برنام��ه جامع کاهش 
آلودگی ه��وا در هفت مح��ور جامع به 
تصویب رسید، امیدوار بودیم در این ایام 

انتظار وارونگی کمتری داشته باشیم، اما 
به دلایل مختلف افزون بر ش��هر تهران 
هفت کلان شهر دیگر در فصل سرد سال 

با آلودگی هوا مواجه هستند.
وی اف��زود: وقتی در س��ال ۱۳۹۶ 
قانون هوای پاک توسط مجلس شورای 
اس��لامی به تصویب رسید ۲۲۸ تکلیف 
داش��تیم که بخش اندکی از آن اجرایی 
ش��د. برای مثال در کش��ور ۲۴ میلیون 
خودروی فرس��وده به ثبت رس��یده که 
جزو منابع اصلی آلودگی هوا هس��تند. 
در روند اسقاط خودروهای فرسوده رقم 

ناچیزی اسقاط شده، اما با تغییر فرآیند 
و حض��ور وزارت صمت در این حوزه در 
۹ ماه اول سال ۲۷۳ هزار خودرو اسقاط 
ش��د و باید به اهداف برنامه هفتم مبنی 
بر اس��قاط ۵۰۰ هزار خودرو در س��ال 

برسیم.
رئی��س س��ازمان حفاظ��ت محیط 
زیست با بیان اینکه در پنج ماه گذشته 
و با تش��کیل دولت چهاردهم، کارگروه 
ملی کاهش آلودگی هوا را فعال کردیم و 
در این نشست ها با محور کلان شهرهای 
اراک، اصفه��ان، مش��هد و اه��واز طرح 

موض��وع و مصوبات��ی را تصویب کردیم 
که قاب��ل پیگیری باش��د، تصریح کرد: 
لازم اس��ت از وزارت نفت برای همراهی 
در نشست های این کارگروه و همچنین 
تلاش برای ارائه برنامه مدونی به منظور 
بهبود کیفیت س��وخت و کیفی س��ازی 
محصولات پالایش��گاهی کشور با وجود 
مش��کلاتی که کشور با آن مواجه است، 

قدردانی کنم.
انصاری تأکید کرد: با همکاری وزارت 
نفت موضوع بهبود کیفیت  س��وخت و با 
کیفی س��ازی  نی��رو  وزارت  هم��کاری 
نیروگاه ها و ارتقای راندمان نیروگاه ها در 

دستور کار قرار گرفته است.
وی ب��ا بی��ان اینکه باید مش��کلات 
آلودگی هوا را برای مردم تش��ریح کنیم 
و بتوانی��م ب��ا وف��اق و هماهنگ��ی بین 
دس��تگاه ها مش��کلات را برطرف کنیم، 
گفت: آلودگی هوا یک ش��به ایجاد نشده 
و راهکار رفع آن نیز یک ش��به نیس��ت 
و باید با تصمیم ه��ای منطقی در مدت 
زمان معل��وم با عزم مل��ی برای کاهش 
روزهای ناس��الم و بهبود هوای پاک گام 

مؤثری برداریم.

خبرنگار آفرینش -  ذبیح الله اصغری 
 رئیس ش��ورای اسلامی روس��تای اورین، در گفتگو با آفرینش، ضمن اشاره به 
پیگیری مستمر مطالبات بحق ساکنان این منطقه، از پیشرفت قابل توجه برخی از 

پروژه های عمرانی و خدماتی خبر داد.
 ب��ه گزارش خبرنگار ما وحید قرایلو با تأکی��د بر اینکه طرح هادی اورین یکی 
از مطالب��ات دیرینه مردم این منطقه بوده اس��ت، گفت: "با پیگیری های مس��تمر 
اعضای ش��ورای اسلامی، دهیار و مس��ئولین شهرستان بهارستان، این طرح مهم به 

ثمر نشسته است.
وی همچنی��ن ب��ه پ��روژه جدول گذاری س��ی متری فش��ار قوی اش��اره کرد 
و گف��ت: "ب��ا اتمام ای��ن پروژه، اوری��ن به یک ش��اهراه ارتباطی مهم ب��رای مردم 
 شهرس��تان بهارستان تبدیل خواهد شد و دسترس��ی به اتوبان تهران-ساوه تسهیل 

خواهد شد.
رئیس ش��ورای اس��لامی اورین در ادام��ه به افتتاح دکل مخابرات��ی همراه اول 
اش��اره کرد و گفت: "ای��ن دکل یکی از حیاتی ترین مطالبات ش��هروندان بود که با 

پیگیری های صورت گرفته به بهره برداری رسید."
قرایلو در خصوص پروژه های ورزش��ی نیز گف��ت: "زمین چمن مصنوعی محله 
تاجیک با ابعاد ۸۰۰ متر مربع و جایگاه ویژه تماشاچیان، گامی مهم در جهت بهبود 

سرانه های ورزشی منطقه است.
وی همچنین به فاز سوم ساختمان چندمنظوره اورین و فاز دوم سالن ورزشی 
بانوان اشاره کرد و گفت: "این پروژه ها نیز در دستور کار قرار دارند و با تکمیل آن ها، 

امکانات رفاهی و ورزشی روستا به طور چشمگیری ارتقا خواهد یافت.
 به گفته وی جدول گذاری زمین های الحاق به بافت و پیاده رو سازی خیابان 

۱۸ متری ش��هید کازرانی و بلوار ش��هید جزینی نیز جز پروژه های  در دست اقدام 
هست.

 در مجموع، به نظر می رس��د با پیگیری های مستمر مسئولین محلی، آینده ای 
روشن در انتظار روستای اورین است.

     ریل گذاری مناسب برای تحولات بزرگ عمرانی 
و خدماتی در روستای اورین 

    با تلاش های بی وقفه دهیاری و شورای اسلامی روستای اورین، اهالی محله 
تاجیک به زودی به آرزوی دیرینه ش��ان یعنی داش��تن ی��ک زمین چمن مصنوعی 

دست پیدا خواهند کرد.
    مهن��دس س��عید همایون، دهیار اورین، ضم��ن قدردانی از همکاری اعضای 

ش��ورا، از پیش��رفت قابل توجه پروژه احداث زمین چمن مصنوعی خبر داد و گفت: 
"خوشبختانه با همراهی مس��ئولان شهرستان، بسیاری از مشکلات و موانع پیش رو 
برطرف ش��ده و این امر انگیزه ای مضاعف برای خدمت رس��انی بهتر به مردم فراهم 

کرده است.
    به گفته دهیار اورین ریل گذاری مناس��ب برای. اقدامات عمرانی و خدماتی 
وارد فاز جدیدی ش��ده که با اتمام پروژه های در دست اقدام ساکنین طعم خدمات 

صورت گرفته را خواهند چشید.
    وی اف��زود: "زمی��ن چمن مصنوع��ی با ابعاد ۸۰۰ متر مرب��ع و جایگاه ویژه 
تماش��اچی، علاوه بر فراهم کردن امکان برگزاری مسابقات ورزشی، فضایی مناسب 

برای تفریح و نشاط جوانان فراهم خواهد کرد.
    همایون همچنین خاطر نشان ساخت : چندین پروژه اساسی در دستور کار 
این مجموعه قرار گرفته و بخشی از آن در ایام الله دهه مبارک فجر امسال رونمایی 

خواهد شد 
  حمایت شورای اسلامی از توسعه زیرساخت های ورزشی

    شورای اسلامی اورین نیز با حمایت همه جانبه از این پروژه، بر اهمیت توسعه 
زیرس��اخت های ورزشی در مناطق مختلف تاکید کرده است. اعضای شورا معتقدند 
ای��ن زمین چمن می تواند به عنوان یک مرکز تجمع برای جوانان و خانواده ها عمل 

کرده و به تقویت روحیه اجتماعی و همبستگی میان ساکنان کمک شایانی کند.
  افتتاح در دهه فجر؛ هدیه ای به جوانان

    با توجه به پیش��رفت های چش��مگیر پروژه، پیش بینی می شود زمین چمن 
مصنوع��ی محل��ه تاجیک در ایام دهه فجر ب��ه بهره برداری برس��د و به عنوان یک 

دستاورد مهم در حوزه ورزش و تفریح در این منطقه به ثبت برسد.
 آینده ای روشن برای ورزش در محله تاجیک

    ب��ا افتت��اح این زمین چم��ن، جوانان محله تاجیک می توانن��د به راحتی به 
فعالیت های ورزش��ی مورد علاقه خود پرداخته و استعدادهای خود را شکوفا کنند. 
همچنین، این زمین می تواند بس��تری مناسب برای برگزاری مسابقات و رویدادهای 

ورزشی مختلف باشد و به این ترتیب، به رونق ورزش در این منطقه کمک کند.

  در یک نگاه:
    پیشرفت ۷۰ درصدی پروژه زمین چمن مصنوعی محله تاجیک

    ابعاد زمین: ۸۰۰ متر مربع
    امکان برگزاری انواع مسابقات ورزشی و فعالیت های تفریحی

    افتتاح پیش بینی شده در دهه فجر
    افزایش سرانه های ورزشی در منطقه

    تقویت روحیه اجتماعی و همبستگی میان ساکنان
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